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ZAPISNIK S 

3. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA BRAJDA-DOLAC održane 
dana  27.ožujka 2019. godine u 17.30 sati u prostorijama Mjesnog odbora, Pomerio 26 

 
 

Sjednicu je sazvao predsjednik VMO pozivom od 20. ožujka 2019. godine. 
Ispred VMO sjednici su bili nazočni: 

- Igor Sušić, predsjednik VMO 
- Iva Sušić, članica VMO 
- Gordana Šopić, članica VMO  
- Helena Pehovac Baričević  
- Robert Baus – tajnik MO 

Odsutan: 
- Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO 

 
Ostali nazočni, temeljem prethodnog poziva predsjednika VMO: 

- Željko Smojver, direktor „Rijeka plus“ d.o.o. 
- Alen Razum, ravnatelj Direkcije za komunalno redarstvo 
- Manuel Markotić, „Rijeka plus“ d.o.o. 
- Mario Rast, „Rijeka plus“ d.o.o. 
- Mirko Milošević, predsjednik udruge „Riječki buvljak“ 
- Emira Rošer, tajnica udruge „Riječki buvljak“ 

 
Nazočan na vlastito traženje bez prethodne informacije i poziva predsjednika VMO, uz naknadnu 
suglasnost predsjednika 

- Danijel Knežević, građanin MO Brajda-Dolac  
 
Na početku sjednice predsjednik VMO ustvrdio je da je na sjednici nazočan dovoljan broj vijećnika 
za donošenje pravovaljanih odluka te je predložio sljedeći:  

 

 
DNEVNI RED 

 
1. Buvljak na Brajdi – analiza šestomjesečnog rada, primjedbe i prijedlozi 
2. Preimenovanje Muzejskog trga u Trg Riccarda Zannele – mišljenje VMO 
3. Dopisi građana 
4. Tekuća problematika 

 
koji je jednoglasno prihvaćen. 
 
AD 1) 
U uvodnoj riječi, predsjednik VMO istaknuo je kako je nakon otvaranja buvljaka na tržnici Brajda 01. 
listopada 2018. godine u prvo vrijeme bilo pritužbi građana, no da se određenim intervencijama u prostoru i 
uz suradnju s „Rijeka plusom“ i komunalnim redarstvom stanje u bitnome sredilo, pritužbe su sporadične te 
da se može ocijeniti kako je uspostavljen relativno dobar „suživot“ buvljaka i stanara. 
Pritom je naglasio da i VMO može dijeliti mišljenje da bi za same korisnike buvljaka neka druga pozicija u 
gradu bila bolja, ali da VMO nije niti određivalo niti predlagalo da buvljak bude tu gdje jest i da je prvenstvena 
zadaća Vijeća MO da ukazuje i potiče rješavanje problema koji se i ako se pojave a zbog kojih bi bila 



  

narušena kvaliteta stanovanja građana u neposrednom okruženju, dokle god buvljak bude tu gdje jest, a o 
čemu odlučuje Grad. 
Nakon toga dao je riječ g. Miloševiću kao predsjedniku udruge Riječki buvljak, da da svoje viđenje rada 
buvljaka. 
U svom izlaganju g. Milošević u bitnome je istaknuo: 

- prodavači na buvljaku krajnje su ogorčeni smještajem buvljaka zbog potpuno neadekvatnog i 
neprihvatljivog prostora te da i on razumije opravdano nezadovoljstvo stanara do kojeg dolazi 

- na 106 članova udruge dolazi 60 stolova, a neki prodavači zauzmu i više od jednog stola pa dolazi 
do nemilih scena na rubu fizičkog sukoba, te je zatražio da udruga numerira stolove te da svaki 
korisnik do 08:00 ima svoj stol prema numeraciji, a poslije 08:00 neka zauzme tko hoće prazan stol, 
ali samo 1 po korisniku jer se ovako kako je diskriminira neke prodavače 

- Udruga traži pomoć i od VMO da se buvljak premjesti, a kao moguće lokacije predložio je prostor 
Hartere, dio Benčića, ispred Dvorane mladosti ili dio Delte 

 
Po završetku izlaganja g. Miloševića, riječ je zatražio prisutan građanin Danijel Knežević, što mu je 
predsjednik VMO dozvolio. 
Nevezano uz temu sjednice, g. Knežević je započeo vrijeđati neposredno predsjednika Vijeća uz izjave da je 
„diskriminator“, da (predsjednik VMO) izjavljuje na raznim mjestima kako „onome kome se ovdje ne sviđa 
neka ide u Srbiju“, „da uz posao u Energu radi i posao u MO-u, što je protuzakonito“, te je naposljetku 
mahao članskom iskaznicom Hrvatske demokratske zajednice. 
Obzirom na ovakav istup, predsjednik VMO oduzeo je riječ g. Kneževiću do kraja sjednice, što je on nakon 
kraće prepirke poslušao, te je predsjednik VMO zatražio od tajnika MO da izjave g. Kneževića uđu u zapisnik 
sa sjednice. 
 
Nakon incindenta sa g. Kneževićem, a prije no što je riječ uzeo g. Željko Smojver sjednicu je zbog drugih 
privatnih obveza napustila vijećnica Iva Sušić. 
 
Željko Smojver u ime „Rijeka plusa“ istaknuo je kako ovo poduzeće kao gradsko poduzeće radi isključivo 
temeljem odgovarajućih zakona i gradskih normativnih akata te da u njegovoj nadležnosti nije niti 
određivanje lokacije buvljaka niti predlaganje neke nove, već je to u isključivoj nadležnosti Grada. 
Nadležnost i odgovornost „Rijeka plusa“ jest organizacija rada buvljaka na utvrđenoj lokaciji i smatra kako se 
to radi uspješno, a što potvrđuje i to da se stvorio dobar suživot i korisnika i stanara, da se poštuje tržni i 
komunalni red, te da „Rijeka plus“ ne može svoje obveze i ovlasti prenositi bilo kome drugome, pa tako niti 
udruzi Riječki buvljak u numeriranju stolova ili nekim drugim poslovima koji se tiču organizacije rada 
buvljaka. 
 
Po završenoj raspravi, VMO je donijelo sljedeće zaključke: 

1. VMO ocjenjuje da je rad buvljaka u prvih šest mjeseci na lokaciji tržnice Brajda prihvatljivo 
organiziran, te da se provodi u skladu s pozitivnim zakonskim propisima i gradskim aktima 

2. VMO ne može i ne želi arbitrirati u poslovnim i drugim odnosima korisnika buvljaka, odnosno udruge 
„Riječki buvljak“ sa za ta pitanja nadležnim gradskim službama i gradskim poduzećima 

3. VMO će i nadalje u okviru svojih nadležnosti pratiti rad buvljaka te upozoravati na eventualno 
uočene negativnosti, a koje bi se prvenstveno odnosile na komunalni red, održavanje čistoće i 
narušavanje javnog reda i mira i slične negativne pojave 

 
Predsjednik VMO zahvalio se pozvanim gostima koji su potom napustili sjednicu. Sjednicu je napustio i g. 
Knežević. 
 
AD 2) 
 
Temeljem prijedloga Odbora za mjesnu samoupravu za preimenovanjem Muzejskog trga u Trg Riccarda 
Zanelle, VMO je jednoglasno od strane nazočnih vijećnika donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

1. Vijeće MO Brajda-Dolac prihvaća inicijativu i obrazloženje Odbora za mjesnu samoupravu gradskog 
Vijeća preimenovanja Muzejskog trga u Trg Riccarda Zanelle 

 
AD 3) 
 
Tajnik Mo obavijestio je Vijeće da je od prošle sjednice došao samo jedan zahtjev građana, a odnosi se na 
popravak, odnosno zamjenu kontejnera za otpad u ulici Ive Marinkovića kod k.br. 6 i što je u međuvremenu 
KD „Čistoća“ realizirala. 
 
 



  

AD 4) 
 
Pod točkom „tekuća problematika“ utvrđeno je sljedeće: 

- obavijestiti nadležne za sanaciju rupe na nogostupu na Muzejskom trgu kod pješačkog prijelaza, 
zamjenu stupića u ulici Fiorello la Guardie kod k.br. 9 te u Krešimirovoj ulici, sanaciju rupe na 
nogostupu u Ciottinoj kod ug. objekta „Kebab“, te ploča kod lifta na prostoru pored ex Teatro Fenice 

- pokrenuti postupak za preslagivanje, odnosno uklanjanje „gljiva“ na pješačkom otoku kod „malog 
nebodera“, kao i za postavljanje znaka upozorenja na izlazak vozila iz dvorišta Pomorskog fakulteta 

Na prijedlog vijećnice Helene Pehovac Baričević pokrenut će se prema Gradu inicijativa za postavljanje 
novih kanti za otpad na području MO gdje bi svaka imala i pepeljaru, a svaka 4. bi bila kanta za 
razvrstavanje. 

 
Time je dnevni red bio iscrpljen, te je predsjednik VMO u 19:00 zaključio sjednicu. 
 
 
Ovaj zapisnik ima 3 (tri) stranice. 
 
 
 
Zapisničar:                                                                                                   Predsjednik VMO: 
 
tajnik MO 
Robert Baus                                                                                                   Igor Sušić 
        

 
 

 
 
 
 


